
Protokół Nr 09/07 
z posiedzenia Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy   

z Zagranicą 
Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 7.11.2007 roku. 
 
 
 
Obrady Komisji prowadził Pan Jarosław Przygodzki – Przewodniczący Komisji 
Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą.  
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie 
z listami obecności (załącznik nr 1 i 2).  
 
Porządek posiedzenia: 
1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ,  

w drodze przetargu, nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 
Województwa Świętokrzyskiego, połoŜonej w Czarnieckiej Górze, gmina 
Stąporków, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 46/3  
o pow. 0,0761 ha.  

2. Informacja nt. wkładów finansowych Województwa Świętokrzyskiego  
w spółkach kapitałowych. 

3. Stan zaawansowania prac związanych z restrukturyzacją PKP Przewozy 
Regionalne w kontekście zmian ustrojowych o restrukturyzacji, 
komercjalizacji i prywatyzacji PKP. 

4. Informacja z zaawansowania prac związanych z modernizacją linii 
kolejowych nr: 8, 25, 73 na terenie Województwa Świętokrzyskiego 

5. Stopień wdraŜania ZPORR Priorytet II „Wzmocnienie zasobów ludzkich  
w regionach”. 

6.  Realizacja przez Wojewódzki Urząd Pracy zadań wynikających  
z koordynacji systemów zabezpieczenia społecznego państw UE/EOG.  
W zakresie świadczeń dla bezrobotnych. 

7. Budowa Systemu Informacji Przestrzennej. 
8. Informacja o stanie realizacji zadań POKL. 
9. Informacja nt. działalności Regionalnej Organizacji Turystycznej 

Województwa Świętokrzyskiego w I półroczu 2007r. 
10. Sprawy róŜne. 
 
 
Przewodniczący na prośbę Dyrektorów zaproponował zmianę w kolejności 
realizacji punktów posiedzenia.  
Dodany teŜ został punkt: Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji 
zakładu budŜetowego Świętokrzyskie Biuro Rozwoju Regionalnego w Kielcach 



w celu przekształcenia w jednostkę budŜetową pod nazwą Świętokrzyskie Biuro 
Rozwoju Regionalnego w Kielcach. 

Nie było sprzeciwu. 
 
 
Ad. 1.  
Informacja nt. wkładów finansowych Województwa Świętokrzyskiego  
w spółkach kapitałowych. (zał. 6) 
 
Wojciech Siporski – Dyrektor Departamentu Infrastruktury  zapoznał 
Radnych z problemami Ciuchci Pondzie i Lotnisk w Masłowie i w Obicach. 
Ciuchcia przynosi straty, ale jest atrakcyjna i byłoby wielką stratą zlikwidować 
ją. Lotniska – jeśli uda się uruchomić Obice, Masłów będzie pełnił funkcje 
szkoleniowe. 
 
Marcin Perz – Członek Zarządu wyraził nadzieję, Ŝe przy okazji budowy 
Lotniska w Obicach uda się teŜ dofinansować choć trochę Masłów. 
 
Grigor Szaginian – Radny uwaŜa, Ŝe Ciuchcia jest prawdziwą perełką, jednak 
kwoty, jakie trzeba do niej dokładać są zastraszające. Chciałby usłyszeć od 
Prezesa tej spółki, na co poświęca pieniądze i dlaczego Ciuchcia przynosi tak 
wielkie straty. 
 
Nie było więcej głosów w dyskusji. 
 
Ad. 2. 
Informacja nt. działalności Regionalnej Organizacji Turystycznej Województwa 
Świętokrzyskiego w I półroczu 2007r. (zał. 12) 
 
Jacek Kowalczyk – Dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, 
Sportu i Turystyki  przeprowadził prezentację multimedialną. 
Poinformował, Ŝe prowadzą szkolenia dla osób pracujących w branŜy 
turystycznej, uczą, jak pozyskiwać środki dla potrzeb turystyki.  
Oprócz tego organizują konkurs „Przystanek Świętokrzyskie” na najlepszą 
ofertę agroturystyczną.  
Jest teŜ opracowany szlak literacki – samochodowy, w jego skład wchodzi 40 
obiektów, poustawiane są znaki drogowe. 
Jest teŜ szlak rowerowy – „Świętokrzyskie Miejsca Mocy”. 
W przygotowaniu jest portal turystyczny www.swietokrzyskie.travel  
   
Grigor Szaginian – Radny zwrócił uwagę, ze bez sensu jest wszystkie ciekawe 
imprezy robić w Kielcach – tu jest i tak dość ciekawie, powinno się dać szansę 
innym naszym miastom. 



Cały czas podkreśla, Ŝe koniecznie powinniśmy wyjść z naszą ofertą do 
wschodnich sąsiadów. 
 
Nie było więcej głosów w dyskusji. 
 
Ad. 3.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ,  
w drodze przetargu, nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 
Województwa Świętokrzyskiego, połoŜonej w Czarnieckiej Górze, gmina 
Stąporków, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 46/3  
o pow. 0,0761 ha. (zał. do protokołu X sesji Sejmiku) 
 
Roman Dziedzic – Dyrektor Departamentu Mienia, Geodezji, Kartografii i 
Planowania Przestrzennego przypomniał, Ŝe projekt uchwały w tej sprawie juŜ 
się pojawił wcześniej, ale na wniosek komisji został zmieniony tryb sprzedaŜy. 
Prosi o pozytywną opinię. 
 
W dyskusji uczestniczyli: Jarosław Przygodzki, Barbara Duda, Marcin Perz i 
Zdzisław Wrzałka. 
Komisja nie jest przekonana, Ŝe sprzedaŜ tej działki jest potrzebna, uwaŜa ją za 
atrakcyjny teren. Jako argumenty za sprzedaniem działki wysunięto konieczność 
utrzymywania jej w porządku oraz płacenie za nią podatków. 
Ostatecznie Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, jednak w opinii 
umieszczono uwagę, Ŝe najlepszym rozwiązaniem byłoby oddanie działki w 
dzierŜawę. (zał. 5) 
 
Ad. 4. 
Stan zaawansowania prac związanych z restrukturyzacją PKP Przewozy 
Regionalne w kontekście zmian ustrojowych o restrukturyzacji, komercjalizacji 
i prywatyzacji PKP. (zał. 7) 
 
Wojciech Siporski – Dyrektor Departamentu Infrastruktury zreferował 
załączony materiał. Zaznaczył, Ŝe koleje kombinują, jak zrzucić na samorządy 
nierentowne działy i zmusić je do dofinansowywania, zostawiając sobie tylko te 
przynoszące zyski. 
 
Ad. 5. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji zakładu budŜetowego 
Świętokrzyskie Biuro Rozwoju Regionalnego w Kielcach w celu 
przekształcenia w jednostkę budŜetową pod nazwą Świętokrzyskie Biuro 
Rozwoju Regionalnego w Kielcach. 
 



Jerzy Środa – zastępca Dyrektora Departamentu Mienia, Geodezji, 
Kartografii i Panowania Przestrzennego oraz Teresa Gładyś – Kierownik 
Oddziału Zarządzania Programem Operacyjnym „Kapitał Lidzki” w.w. 
Departamentu zreferowali uzasadnienie uchwały. Zaznaczyli, Ŝe proponowane 
rozwiązanie jest najprostsze. 
Nie było głosów w dyskusji. 
W głosowaniu członkowie Komisji opowiedzieli się jednogłośnie za przyjęciem 
uchwały. (zał. 4) 
 
Ad. 6. 
Informacja o stanie realizacji zadań POKL. (zał. 11) 
   
Jarosław Dziedziński kierownik zespołu projektów – biuro POKL – 
zreferował załączony materiał, poinformował, Ŝe cały czas wstrzymują ich 
działania decyzje Ministerstwa Rozwoju Regionalnego, ale wczoraj otrzymali 
pismo sugerujące, Ŝe temat wreszcie ruszy. Odczytał wymienione pismo (pismo 
stanowi zał. …. do protokołu) 
 
Nie było głosów w dyskusji. Informacja została przyjęta do akceptującej 
wiadomości. 
 
Ad. 7.  
Realizacja przez Wojewódzki Urząd Pracy zadań wynikających  
z koordynacji systemów zabezpieczenia społecznego państw UE/EOG.  
W zakresie świadczeń dla bezrobotnych. (zał. 9) 
 
Temat zgodnie z załączonymi materiałami zreferowali Cezary Mielcarz oraz 
Arkadiusz Piecyk – Wicedyrektorzy Wojewódzkiego Urzędu Pracy w 
Kielcach. Poinformowali Radnych, jakie szkolenia organizują, o przyjęciach 
wniosków bezrobotnych. 
 
Nie było głosów w dyskusji. Informacja została przyjęta do akceptującej 
wiadomości. 
 
Ad. 8. 
Budowa Systemu Informacji Przestrzennej. (zał. 10) 
 
Andrzej Sztokfisz – Pełnomocnik Zarządu ds. Informatyzacji 
Województwa zreferował załączone materiały. Podkreślił, Ŝe w aktualnie 
działający systemie ta sama praca jest wykonywana wielokrotnie, poniewaŜ 
kaŜdy robi mapy dla siebie, nie moŜe skorzystać z cudzych. System ma 
umoŜliwi ć korzystanie z całości zasobów posiadanych przez róŜne instytucje. 



Bez względu na to, kto zrobił mapy, ich właścicielem jest Główny Geodeta 
Kraju i do niego trzeba zwracać się o ich udostępnienie. Ten system ma 
rozwiązać takie paradoksy. 
 
W dyskusji uczestniczyli Jarosław Przygodzki i Wiesław Woszczyna – obaj są 
zdania, Ŝe ten problem naleŜy rozwiązać jak najszybciej. 
 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 13.15 
 
 
 
 
Protokół sporządziła 
Daria Biskup-Kozik  
 

Przewodniczący Komisji  
 
 
  Jarosław Przygodzki  

 
 
 


